






Förvaltningsberättelse 2015 
 
De stora ärendena för styrelsen under året har varit belysning och trafik i våra områden. 
Under året besiktigades vägarna i Tulebo Park för att kunna lämnas över från byggherren 
Erlandsson till föreningen. Ett antal punkter kom upp som ska rättas till, men trots flera 
påstötningar har styrelsen inte lyckats få någon åtgärdsplan från byggherren. Detta är en av 
anledningarna till att projektet med farthinder har dragit ut på tiden. Beslutet att genomföra 
projektet ändå är nu taget eftersom styrelsen anser att det inte påverkar de anmärkningar 
som kom upp vid besiktningen. 
 
Beslut har även tagits om att byta ut befintlig belysning till LED-belysning på grund av förbud 
mot kvicksilverlampor, vilket kommer att ske etappvis. Arbetet är påbörjat i första området i 
Tulebo Villastad. 
 
Under 2015 fick föreningen byta ekonomiansvarig vilket har gjort att vi legat efter med 
bokföring och debitering. Detta är nu uppklarat.  
 
Styrelsen har under året haft kontakt med Mölndals Stad angående kommunens önskan om 
att ta över delar av Stenmursvägen för att få tillgång till det nya området som ska bebyggas 
av BoKlok. Föreningen kommer att få en ny anlagd parkering i anslutning till Tulebo Park vid 
detta övertagande.  Alla andelsägare kommer att få en skriftlig förfrågan om övertagandet.  
 
Styrelsen har löpande lagt ut information samt en ”beslutslogg” på föreningens hemsida 
stretered.org så att medlemmarna kunnat följa aktuella ärenden. Via hemsidan kan man 
även ställa frågor eller ta kontakt med styrelsen. 
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